



3rd September 2024

RE: Parents Welcome Meeting, Wednesday 11th September

Dear Parents,

We are excited to extend a warm invitation for you to join us at NIA Smash on Wednesday, 11th September. This gathering provides an opportunity to meet the teachers and staff who play a vital role in your child's education journey. We welcome you to meet with the EYFS, Primary, Secondary, and Arabic teachers, alongside our management team.

While this event is not designed for academic reviews, it serves as an informal and welcoming platform for you to address any general queries you may have. Moreover, we believe it will be an ideal occasion for you to familiarise yourselves with the teachers who contribute significantly to your child's growth and learning.

For your convenience, parents of Primary and Secondary students are invited between 2 pm and 3 pm, while EYFS meetings are scheduled from:

F1: 11am-12pm

F2: 1pm-2pm

EYFS and Primary meetings will take place in the teacher's classrooms.

Your presence is certain to enhance the event, adding value and fostering the relationship with our school community. We are looking forward to seeing you next Wednesday.

Thank you for being an integral part of your child's educational journey.

Best regards,

Mrs. Chani Meyer

Head of Primary and EYFS

Newton International School SMASH



3 سبتمبر 2024

الموضوع: اجتماع الترحيب بأولياء الأمور - يوم الأربعاء 11 سبتمبر

السادة أولياء الأمور الكرام،

يسعدنا أن نوجه لكم دعوة حارة للانضمام إلينا في مدرسة نيوتن سماش يوم الأربعاء 11 سبتمبر. يُعد هذا التجمع فرصة رائعة للتعرف على المعلمين والموظفين الذين يلعبون دوراً حيوياً في رحلة تعليم طفلكم. ندعوكم للقاء معلمي السنوات المبكرة، والابتدائية، والثانوية، والعربية، بالإضافة إلى فريق الإدارة لدينا.

يرجى ملاحظة أن هذا الحدث ليس مخصصاً لمراجعة الأداء الأكاديمي، بل هو لقاء ترحبي وتعريفي يمكنكم من خلاله طرح أي استفسارات عامة قد تكون لديكم. نعتقد أيضًا أنها سيكون مناسبة مثالية لتعرفوا على المعلمين الذين يساهمون بشكل كبير في نمو طفلكم وتعلمه.

لراحتكم، نود إعلامكم بأن أولياء أمور طلاب المرحلة الابتدائية والثانوية مدعوون للحضور بين الساعة 2 ظهراً و 3 عصراً، بينما تُعقد اجتماعات السنوات المبكرة في الأوقات التالية:

-الروضة 1: من 11 صباحاً حتى 12 ظهراً

-الروضة 2: من 1 ظهراً حتى 2 ظهراً

ستُعقد اجتماعات السنوات المبكرة والابتدائية في فصول المعلمين.

إن حضوركم سيضفي قيمة ويعزز العلاقة مع مجتمع مدرستنا. نتطلع لرؤيتكم يوم الأربعاء القادم.

شكراً لكم جزءاً أساسياً من رحلة طفلكم التعليمية.

أطيب التحيات،

السيدة شاني ماير

رئيسة المرحلة الابتدائية والسنوات المبكرة

مدرسة نيوتن الدولية سماش